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روزنامه

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه مافیای کنکور پشت ماجرای 
نهایی  امتحان  مبنای سؤالات  معدل هستند گفت:  تأثیر  به  اعتراض 
کتاب درسی است. الان سر میز بچه ها به جای کتاب درسی، کتاب 
تست کنکور است که نباید این طور باشد. دانش ۶ سطح دارد و تست 

نمی تواند بیش از ۳ سطح را بسنجد.
مافیای  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر  صحرایی  رضامراد 
مبنای  معدل هستند گفت:  تأثیر  به  اعتراض  ماجرای  کنکور پشت 

سؤالات امتحان نهایی کتاب درسی است. الان سر میز بچه ها به جای 
کتاب درسی، کتاب تست کنکور است که نباید این طور باشد. دانش 

۶ سطح دارد و تست نمی تواند بیش از ۳ سطح را بسنجد.
را  سؤالات  لورفتن  مورد  یک  حتی  افزود:  او  فارس،  گزارش  به   
نداشتیم اما شایعه لو رفتن سؤالات امتحانات نهایی را کسانی به طور 
گسترده پخش کردند که اجرای مصوبه جدید کنکور منافعشان را 

به خطر می اندازد.

بررسی راهکارهای توسعه 
همکاری های درمانی شیراز و تاجیکستان

وزیر آموزش  و پرورش :

پاوربانک در پروازهای هوایی 
ممنوع شد

پلیس  فرمانده  اعلام  بر  بنا 
داشتن  همراه  کشور  فرودگاه های 
اربعین  زائران  توسط  »پاوربانک« 
حسینی )ع( در خطوط هوایی کربلا 

ممنوع شد.
ایلنا نوشت: سردار محسن عقیلی با 
اشاره به ممنوعیت هایی که از سوی 
کشور عراق برای زائران اربعین در 
سفرهای هوایی در نظر گرفته شده 
دولت  اعلام  براساس  گفت:  است، 
)ع(  حسینی  اربعین  زائران  عراق، 
طریق خطوط  از  عزیمت  قصد  که 
نباید  دارند،  عراق  به کشور  هوایی 
اقلام ممنوعه از جمله »پاوربانک« 

به همراه داشته باشند.
در  زائران  تنها  نه  داد:  ادامه  وی 
عراق  کشور  به  رفت  پروازهای 

در  پاوربانک  داشتن  همراه  اجازه 
اگر  بلکه  ندارند،  را  هوایی  سفر 
زائری در عراق پاوربانک تهیه کند 
هم در سفر بازگشت به کشور هم 
را  وسیله  این  داشتن  همراه  اجازه 
ندارد و پلیس عراق، پاوربانک ها را 
فرودگاه  در  مسافران  بار  داخل  از 

آن کشور خارج می کند.
کشور  فرودگاه های  پلیس  رئیس 
از  جلوگیری  را  کار  این  دلیل 
خطرات احتمالی در پی منفجر شدن 
بعضاً  دانست و گفت:  پاوربانک ها 
از موارد دیده شده است  در برخی 
انفجارهای  پاوربانک ها،  حمل  که 
کوچکی را در پی دارند و به دنبال 
رخ  آتش سوزی هایی  انفجارها،  این 

می دهد.

دانشگاه  رئیس  مجازی  دیدار  در 
وزیر  معاون  با  شیراز  پزشکی  علوم 
راهکارهای  تاجیکستان  تندرستی 
مشترک  همکاری های  توسعه 

درمانی بررسی شد.
و  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات 
کشور  تندرستی  وزیر  معاون  با 
تاجیکستان به صورت مجازی، دیدار 

و گفت و گو کرد.
علوم  دانشگاه  بین الملل  معاون 
خبر  این  اعلام  با  شیراز  پزشکی 
که  مجازی  نشست  این  در  گفت: 
علوم  دانشگاه  رئیس  حضور  با 
وزیر  معاون  و  شیراز  پزشکی 
شد،  برگزار  تاجیکستان  تندرستی 
درخصوص  تبادل نظر  به  طرفین 
در  مشترک  همکاری های  توسعه 
درمان  و  بهداشت  آموزش،  حوزه 

پرداختند.
در  همچنین  افزود:  سراج  حسن 
تشکیل  با  شد  مقرر  نشست  این 

بین  جانبه  دو  همکاری  کارگروه 
علوم  دانشگاه  بین الملل  معاونت 
تندرستی  وزارت  و  شیراز  پزشکی 
گسترش  به  نسبت  تاجیکستان، 
پژوهشی  و  آموزشی  همکاری های 
هماهنگی لازم  عملیاتی،  به صورت 

انجام شود.
او اظهار کرد: روسای مراکز بزرگ 
درمانی و رئیس دانشگاه ملی بوعلی 
سینا در کشور تاجیکستان، از دیگر 
بودند  مجازی  نشست  این  سخنرانان 
گسترش  برای  را  خود  تمایل  که 
بیش از پیش همکاری های آموزشی، 
دانشگاه علوم  به  بهداشتی و درمانی 

پزشکی شیراز اعلام کردند.

وزیر نفت اعلام کرد: دولت هیچ تصمیمی درباره افزایش قیمت بنزین 
نداشته ایم و ندارد.

نفت، در حاشیه  اوجی وزیر  به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، جواد 
نشست هیئت دولت در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: وزارت نفت به 
سرمایه گذارهایی که در رابطه با برقی کردن خودروهای عمومی اقدام 
کنند یا به مقدار صرفه جویی سوخت، حواله سوخت را پرداخت می کند 

یا معادل قیمت سوخت به نرخ روز، پرداخت می شود. 
بشکه  میلیون   ۳.۴ به  خام  نفت  تولید  ماه  شهریور  پایان  تا  افزود:  وی 
به  گاز  بیشتر  درصد   ۱۶ سال  اول  ماه   ۴ طی  رسید.  خواهد  روز  در 
نیروگاه ها دادیم. با این اقدام روزانه ۲۰ میلیون لیتر سوخت مایع کمتری 

در نیروگاه ها مصرف شده است.
وزیر نفت با بیان اینکه، روزانه ۳۶ میلیون لیتر گاز بیشتر به نیروگاه ها 
تزریق کردیم، گفت: واردات بنزین از روسیه را تکذیب می کنیم، در 
تمامی جایگاه های بنزین کشور عملیات سوخت گیری و سوخت رسانی 

انجام می شود.
وزیر نفت درباره شایعاتی که پیرامون افزایش قیمت بنزین در فضای 
مجازی مطرح می شود، گفت: در رابطه با جایگاه های سوخت ما هفته 
در  قیمتی  افزایش  هیچگونه  که  کردیم  اعلام  عزیز  مردم  به  گذشته 
سوخت نخواهیم داشت و همه پالایشگاه ها با ظرفیت کامل در حال کار 

متاسفانه رسانه های  ما است.  لیتر ذخایر سوخت  میلیون  هستند و ۱۵۰ 
معاند هفته گذشته شایعاتی را مطرح کردند که دولت قصد گران کردن 
اجرای  راستای  در  ماه  اردیبهشت  از  ما  در حالی که  دارد.  را  سوخت 
مصوبه مجلس؛ محدودیت برای کارت سوخت جایگاه داران در حال را 

در دستور کار قرار دادیم.
وی افزود: هفته گذشته ما ۱۳۷ میلیون لیتر مصرف داشتیم امروز ۱۱۴ 

میلیون مصرف داریم و اتفاق خاصی در کشور نیفتاده است.
روز  شبانه  تلاش  با  که  می کنیم  اعلام  مردم  به  ما  کرد:  تاکید  اوجی 
همکارانم ما بیش از سال گذشته تولید بنزین می کنیم و نسبت به سال 
افزایش  برای  برنامه ای  داریم و دولت هم هیچ  بیشتری  گذشته ذخایر 

قیمت سوخت ندارد.

توسط وزیر نفت؛

 ۵۷ بافت  محدود  در  اخیر،  مصوبه  براساس  گفت:  فارس  استاندار 
ممنوع  کاملًا  بیگانه  اتباع  اطراف حرم های شریف، سکونت  هکتاری 
شده است، مگر اینکه اداره اطلاعات، این اجازه را برای فرد یا افراد 
صادر کرده باشد. هیچ کارفرمایی در شیراز برای هیچ یک از مشاغل 
اتباع  کارگیری  به  اجازه  و…  کشاورزی  باغبانی،  ساختمانی،  از  اعم 

بیگانه را ندارد، مگر با مجوز مستقیم اداره اطلاعات. 
به  ایمانیه در یک کنفرانس خبری که  ایسنا، محمدهادی  به گزارش 
مناسبت هفته دولت برگزار شد، افزود: در رابطه با تغییر نام بلوار آزادی 
به قدس، توسط شورا و قطع یک درخت نوستالژیک توسط شهرداری، 
گفت: پیرامون هر دو مورد از شهردار سؤال کردم، ایشان اعلام کرد 
که آن درخت خشک شده بود و بلوار تغییر نام داده شده هم آزادی 
نبوده است. اگر خبرنگاران توضیح دیگری دارند و قانع نشده اند، باید 

شهرداری و شورا پاسخگو باشند.
میراث  وضعیت  از  کلی  طور  به  گفت:  سوالی  به  پاسخ  در  ایمانیه 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی رضایت کامل ندارم، اعتقاد دارم 
که باید تغییری در این زمینه ایجاد شده و اتفاقات تازه و اثرگذاری 
حادث شود. قطعاً باید تعارف را کنار گذاشت و تغییرات لازم را انجام 

داد.
فارس،  در  آشیل سرمایه گذاری  پاشنه  همچنین گفت:  فارس  استاندار 
نبود یا کامل نبودن زیرساخت هایی نظیر برق، آب، گاز و مخابرات 
ایجاد  مدت  کوتاه  در  و  استاندار  زدن  سوت  با  که  امکاناتی  است؛ 
نمی شود، هرچند کمبود تسهیلات بانکی موجب گرفتاری هایی در این 

زمینه بوده است.
او با بیان اینکه برابر با اعلام رسمی وزارت اقتصاد و دارایی هر بانک 
باید حداقل نزدیک به ۵۰ درصد از منابع خود را در استان هزینه کند، 
تعطیل  شعبشان  نکنند،  رعایت  را  موضوع  این  که  بانک هایی  افزود: 

خواهد شد.
بزرگ شهر  تالار  احداث  روند  اینکه  بیان  با  ادامه  در  فارس  استاندار 
نیستیم،  راضی  پیمانکار  کار  سرعت  از  اما  شده  آغاز  مجدداً  شیراز 
گفت: برابر رایزنی های انجام شده، مقرر شد تالارهای بزرگ شیراز و 
ابوریحان، طی تفاهمنامه ای که به امضای فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس 

و شهرداری شیراز خواهد رسید، به سرانجام مطلوب برسد.
ایمانیه با بیان اینکه برج فناوری استان نیز آماده شده و در زمان سفر 
سطح  در  تغییراتی  شد:  یادآور  می رسد،  بهره برداری  به  دولت  هیئت 
مدیران استان مدنظر است که امکان دارد تا قبل از سفر هیئت دولت و 

ریاست جمهوری، انجام شود.
توضیحاتی پیرامون حادثه تروریستی در شاهچراغ

استاندار فارس با ارائه توضیحاتی درخصوص حادثه تروریستی در حرم 
حضرت شاهچراغ )ع( گفت: به هیچ عنوان نباید نسبت به این موضوع 

غیرمنصفانه ورود کرد؛ کل حادثه حدود ۲۴ ثانیه به طول انجامیده و 
طی آن، شاهد ورود عملی حلقه های اول تا سوم امنیتی به ماجرا بوده ایم.
ایمانیه با بیان اینکه شهید جهانگیری، حلقه اول امنیتی بود که توسط 
تروریست به شهادت رسید، گفت: تروریست حین ورود به حرم، به 
دلیل مواجهه با تیراندازی عوامل امنیتی در حلقه های بعدی، مسیر خود 

را از سمت صحن شاهچراغ )ع( به سمت مسجد جامع تغییر داد.
براینکه در زمان دستگیری تروریست توسط  با تاکید  استاندار فارس 
حضور  فرد  سر  بالای  نیز  حرم  امنیتی  نیروهای  از  نفر  چهار  »بادپا« 
گذشته،  سال  آبان  تروریستی  حادثه  بین  مقایسه  در  گفت:  داشتند، 
عملکرد و مواجهه بسیار خوب شده بود؛ البته نمی توان انتظار داشت که 

در حرم، مانند پادگان عمل کرد.
اقداماتی برای ارتقای ایمنی حرمین شریف

رئیس شورای تامین فارس، با بیان اینکه اقدامات جدیدی برای ارتقای 
ایمنی حرمین شریف واقع در شیراز، مصوب شده است، گفت: یکی 
از مباحث، تقویت وضعیت امنیت پیرامون حرم های حضرت شاهچراغ 
)ع( و حضرت سید علاءالدین حسین )ع( بوده که نصب دوربین هایی 

در این محدوده مدنظر است.
 ۵۷ بافت  محدود  در  اخیر،  مصوبه  براساس  کرد:  خاطرنشان  ایمانیه 
ممنوع  کاملًا  بیگانه  اتباع  اطراف حرم های شریف، سکونت  هکتاری 
شده است، مگر اینکه اداره اطلاعات، این اجازه را برای فرد یا افراد 
صادر کرده باشد. هیچ کارفرمایی در شیراز برای هیچ یک از مشاغل 
اتباع  کارگیری  به  اجازه  و…  کشاورزی  باغبانی،  ساختمانی،  از  اعم 

بیگانه را ندارد، مگر با مجوز مستقیم اداره اطلاعات.
استاندار فارس ضمن تاکید براینکه، تمکین نکردن از این مصوبه توسط 
مالکان املاک محدوده پیرامونی حرم یا کارفرمایان، منجر به برخورد 
قانونی و مواجهه افراد با اتهام ضد امنیتی خواهد شد، گفت: براساس 
مصوبه شورای امنیت کشور، امنیت حرم سید علاءالدین حسین )ع( نیز 

به سپاه واگذار شده است.
او درخصوص ارز ویژه اربعین حسینی نیز گفت: براساس قول رئیس 
استان  در  ملی  بانک  فارس، ساعات کار  بانک های  شورای هماهنگی 
برای این موضوع افزایش یافته و قرار بر افزایش شعب بانکی نیز بوده 
است؛ لذا از این پس اگر شاهد صف برای دریافت ارز اربعین در شیراز 

بودیم، به استانداری گزارش شود.
تحقق  بحث  در  شده  انجام  اقدامات  در  استان  رویکرد  فارس  استاندار 
شعار سال، گفت: در بحث تورم با نگاه ایجاد هزار فروشگاه از تولید 
تا توزیع به دنبال جلوگیری از گرانفروشی و رسیدن اقلام مورد نیاز 
زودی  به  نیز  تولید  بحث  در  و  هستیم  مناسب  قیمت  با  شهروندان 
 آمار این حوزه در شش ماهه نخست امسال را به اطلاع مردم خواهیم 

رساند.

استاندار فارس مطرح کرد؛

وزیر اقتصاد گفت: برای اولین بار پس از سال ها بانک های دولتی غیر از 
بانک سپه از زیان دهی خارج شدند.

به گزارش ایسنا، احسان خاندوزی در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: آمار پنج ماهه کاهش رشد نقدینگی در کشور که 
بانک مرکزی اعلام کرده نشان می دهد حتی نسبت به عدد هدف گذاری 
 ۲۵ همان  که  امیدواریم  هستیم.  بهتری  وضعیت  تحقق  شاهد  نقدینگی، 
امسال  پایان  تا  بانک مرکزی است  برنامه و هدف گذاری  درصدی که 

محقق شود.
از بانک  اولین بار پس از سال ها بانک های دولتی غیر  افزود: برای  وی 
سپه از زیان دهی خارج شدند. در سال ۱۴۰۰ بانک های ملی، کشاورزی، 
توسعه و تعاون و سپه زیان دهی داشتند و چنان زیان دهی بالایی داشت 
که سود تمامی بانک های دیگری دولتی را صرف خودش می کرد. یعنی 
در مجموع ۵۰۰ میلیارد تومان زیان در سال ۱۴۰۰ برای کل بانک های 

دولتی شناسایی شده بود.
با تدابیر سخت گیرانه ای که در نظر گرفتیم از این  خاندوزی ادامه داد: 
عدد ۵۰۰ میلیارد تومان زیان بانک های دولتی در سال ۱۴۰۰ به عدد ۷۰ 
هزار میلیارد تومان سود مجموع بانک های دولتی رسیدیم که یک جهش 
بی سابقه در انضباط مالی است. امیدواریم با تدابیر صورت گرفته بانک 

سپه هم در سال ۱۴۰۲ از زیان دهی خارج شود.
وزیر اقتصاد در پاسخ به پرسشی درباره وضعیت وصول مطالبات ایران 
تیم  مذاکراتی  پیشرفت خوب  به  باتوجه  اظهار کرد:  از سایر کشورها، 
وزارت خارجه و بانک مرکزی به ویژه با کشورهای عراق و ترکیه برای 
ارزهای مسدوده کشور و نتایج بسیار خوب آن و اینکه اولین بخش های 

منابع آزادشده کشور از کره جنوبی در حال نقل و انتقال است، به محض 
تحقق این امر رئیس کل بانک مرکزی جزئیات آن را اعلام می کند.

تخلف  برای  دولت  اقدامات  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  خاندوزی 
بانک های خصوصی و به ویژه سهام مازاد یکی از این بانک ها که قرار 
اداری جلوی آن  عدالت  دیوان  با حکم  اما  بیاید  اقتصاد  به وزارت  بود 
گرفته شده، چیست؟ اظهار کرد: با رایزنی های خوبی که صورت گرفت، 
موضوع در ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادی مطرح شد. درخواست دولت از 
قوه قضائیه، همکاری دیوان عدالت اداری در این زمینه بود که اجرایی 
شد و دیوان در رأی خود تجدیدنظر کرده و بخش عمده حق مدیریت 

سهام مازاد برگشته است.
وی یادآور شد: به محض این که صورت های مالی سال های گذشته آماده 
شود؛ چراکه برخی از بانک های ناتراز خصوصی هستند که سه یا چهار 
سال است مجمع عمومی سالیانه خود را برگزار نکرده اند و صورت مالی 
تأیید نشده دارند، عقب افتادگی های سال های گذشته را به سرعت جبران 

می کنیم.

خاندوزی وزیر اقتصاد:

مدافع حرم شاهچراغ 
تکاور ارتش شد

خنجر  و  نشان  لوح،  اهدای  مراسم 
قهرمان  به  تکاور  نشان  به  منقش 
)ع(  شاه چراغ  حضرت  حرم  مدافع 
با حضور فرمانده ارشد نظامی ارتش 
دانشگاه  فرمانده  فارس و  منطقه  در 
نزاجا برگزار  امام علی )ع(  افسری 
شد. مراسم اهدای لوح، نشان و خنجر 
قهرمان  به  تکاور  نشان  به  منقش 
)ع(  شاه چراغ  حضرت  حرم  مدافع 
با حضور فرمانده ارشد نظامی ارتش 
دانشگاه  فرمانده  فارس و  منطقه  در 
نزاجا برگزار  امام علی )ع(  افسری 

شد.
ارشد  فرمانده  فارس،  گزارش  به 
نظامی ارتش در منطقه فارس گفت: 
حرکت  با  توانست  بادپا  فرزاد 
خون های  ریختن  از  خود  قهرمانانه 
مقدس  حرم  در  زیادی  بی گناه 

جلوگیری  )ع(  شاه چراغ  حضرت 
ره صد  این کار  با  قولی  به  و  کند 
این  و  بپیماید  شبه  یک  را  ساله 
خلاصه آن چیزی است که ما تلاش 
به  آموزشی  دوره های  در  می کنیم 

دانشجویان و نظامیان بیاموزیم. 
علی  امام  افسری  دانشگاه  فرمانده 
نیز در این جلسه گفت:  )ع( نزاجا 
که  است  خوشحالی  بسی  جای 
به  را  زمانی  بادپا  ما  واقعی  قهرمان 
مرکز  و  ارتش  در  سرباز  عنوان 
نزاجا  رزمی  فنون  و  علوم  آموزش 
حرکت  که  چرا  است،  گذرانده 
که  را  آنچه  و  ایشان  جوانمردانه 
درسی  همان  کرد  اجرا  عمل  در 
و  بیاموزد  نظامی  هر  باید  است که 
با شجاعت و رشادت حافظ دین و 

کشور خود باشد.

در نشست سه جانبه وزارت ارتباطات، سازمان برنامه 

و سازمان استخدامی مطرح شد؛

آنی و برخط شدن تمام استعلامات 
بین دستگاهی تا آذر امسال

وزیر ارتباطات در نشست سه جانبه 
و  برنامه  سازمان  ارتباطات،  وزارت 
گفت:  استخدامی  و  اداری  سازمان 
نیز  دستگاهی  بین  استعلامات  تمام 
برخط  و  آنی  امسال  آذرماه  تا  باید 
خدمات  درصد   ۲۰ نهایت  در  و 
کاملًا  دی ماه  تا  نیز  دستگاه ها 

هوشمند شوند.
به گزارش ایرنا از وزارت ارتباطات، 
بر  نظارتی  کمیته  جلسه  نخستین 
تکمیل  و  راه اندازی  پروژه  اجرای 
هوشمند  دولت  خدمات  ملی  پنجره 
و  ارتباطات  وزیر  عیسی  حضور  با 
فناوری اطلاعات، میثم لطیفی معاون 
سازمان  رئیس  و  رئیس جمهوری 
مهدی  سید  و  استخدامی  و  اداری 
برنامه  سازمان  رئیس  معاون  نیازی 
جلسه  این  در  و  برگزار  بودجه  و 
مسیر  در  تسریع  برای  شده  مقرر 
تحقق حداکثری به اهداف تعیین شد 
جلسات  این  پیش  این  از  قانون  در 

به صورت هفتگی برگزار شود.
وزیر ارتباطات در ابتدای این جلسه 
با بیان اینکه در راستای ارائه خدمات 
دولت  هوشمند،  به صورت  دولت 
و  برداشته  بلندی  گام های  سیزدهم 
برای  قانونی  تکلیف  یک  به  را  آن 
است،  کرده  تبدیل  دستگاه ها  همه 
همه  بودجه،  قانون  اساس  بر  گفت: 
دستگاه های اجرایی کشور که دارای 
خدمات عمومی هستند، مکلف شدند 
که سه اقدام را انجام دهند که اتصال 
است  کار  از  مرحله  یک  دستگاه ها 
رسانه ها  قابل تقدیر  پیگیری  با  که 
تاکنون بیش از ۹۸ درصد دستگاه ها 

به این پنجره متصل شوند.
تمام  ارائه  بعدی  قدم  افزود:  وی 
پنجره  قالب  در  دستگاه ها  خدمات 
تا  هوشمند  دولت  خدمات  ملی 
تمام  همچنین  است.  ماه  آبان  پایان 
استعلامات بین دستگاهی نیز باید تا 
آذرماه امسال آنی و برخط شود و در 
نهایت ۲۰ درصد خدمات دستگاه ها 
هوشمند  کاملًا  دی ماه  تا  باید  هم 

شود.
در گام  اگرچه  داد:  ادامه  پور  زارع 
نخست به توفیقات خوبی دست پیدا 
اقدامات  تحقق  برای  اما  کرده ایم 
هنوز  دستگاه ها  برخی  توسط  بعدی 
پیشرفت هایی مشاهده نشده است که 
جلسات  برگزاری  با  است  ضروری 
هفتگی  به صورت  نظارتی  کمیته 
بررسی  دستگاه ها  روی  پیش  موانع 

و برای کنار زدن آن ها اقدام شود.

معاون  جلسه  این  ادامه  در 
رئیس جمهوری با استقبال از پیشنهاد 
برگزاری  برای  ارتباطات  وزیر 
اجرای  نظارتی  منظم کمیته  جلسات 
بودجه  قانون   ۷ تبصره  ج  بند 
در  خوشبختانه  گفت:   ۱۴۰۲ سال 
یک  اجرایی  دستگاه های  میان 
ضرورت  با  رابطه  در  خوبی  تفاهم 
افتاده  اتفاق  دولت  هوشمندسازی 
این  نیز  ما  اساس  همین  بر  و  است 
برای  می کنیم که  اعلام  را  آمادگی 
پروژه  این  پیشرفت  در  تسریع 
پیش  از  اهداف  به  دست یابی  و 
نیز  قانونی  تکلیف  که  تعیین شده 
کمیته  جلسات  می شود  محسوب 

نظارتی را هر هفته برگزار کنیم.
کنیم  تلاش  باید  افزود:  لطیفی 
از  دعوت  با  و  هفتگی  جلسات  در 
با  ارتباط  در  اجرایی  دستگاه های 
پنجره  به  هوشمند  و  کامل  اتصال 
ملی خدمات دولت را مورد ارزیابی 
دستیابی  مسیر  بتوانیم  تا  دهیم  قرار 
به اهداف پیش بینی شده در قانون را 

هموار کنیم.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
عملکرد  از  مردم  رضایت  میزان 
دستگاه های اجرایی، بهترین شاخص 
دستگاه ها  عملکرد  ارزیابی  برای 
مردم  به  بتوانیم  اگر  گفت:  است، 
مراجعه  بدون  را  دولتی  خدمات 
حضوری و به صورت الکترونیکی و 
هوشمند ارائه کنیم قطعاً می توانیم در 
مسیر کسب رضایت مردم حرکت 
کنیم و به دنبال آن رتبه دستگاه ها 
افزایش  نیز  ارزیابی ها  شاخص  در 

پیدا خواهد کرد.
تولیدی  معاون  جلسه  این  ادامه  در 
بودجه  و  برنامه  زیربنایی سازمان  و 
اهمیت  و  بر ضرورت  تاکید  با  نیز 
دولت  خدمات  ارائه  هوشمندسازی 
برنامه  سازمان  عنوان  به  ما  گفت: 
و بودجه با قوت و قدرت پای کار 
دولت  خدمات  ارائه  سازی  هوشمند 
و تکمیل پنجره ملی خدمات دولت 
هوشمند هستیم و این را در سازمان 
تعریف  ویژه  کار  یک  عنوان  به 

کرده ایم.

دیمیتری مدودف معاون شورای 
امنیت ملی روسیه گفت، مسکو 
جداشده  مناطق  است  ممکن 
اوستیای  شامل  گرجستان 
خاک  به  را  آبخازیا  و  جنوبی 

خود ملحق کند.
خبرگزاری  ایرنا،  گزارش  به 
داد:  رویترزگزاترش 
سابق  جمهوری  رئیس 

هفته  در  که  مقاله ای  در  روسیه 
فکتی  آی  آرگیومنتی   نامه 
)Argumenty I FAkty( چاپ مسکو 
ایده  که  کرد  عنوان  شد،  منتشر 
در  همچنان  روسیه  به  شدن  ملحق 
آبخازیا و اوستیای جنوبی محبوبیت 

دارد.
ایده می تواند  این  نوشتت:  مدودف 
برای  دلایل خوبی  در صورتی که 
آن وجود داشته باشد، کاملًا عملی 

شود.
شوروی  فروپاشی  بعد  گرجستان، 
سابق کنترل این مناطق را از دست 
استقلال  داد. مسکو در سال ۲۰۰۸ 
این دو منطقه را به رسمیت شناخت. 
به رسمیت شناختن استقلال این دو 
از تلاش های گرجستان  بعد  منطقه 
با  جنوبی  اوستیای  کنترل  برای 
استفاده از قوه قهریه که به واکنش 
روسیه در انجام ضد حملات منجر 

شد، صورت گرفت.
روابط  چند  هر  افزود:  رویترز 
روسیه با گرجستان از آن زمان به 
مدودف  اما  است  شده  تقویت  بعد 
با  رابطه  در  تنش زایی  به  را  غرب 
درباره  بحث  طریق  از  کشور  این 
سازمان  در  آن  عضویت  امکان 
پیمان آتلانتیک شمالی )ناتو( متهم 

می کند.
مناسبت  به  مقاله ای  در  مدودف 
رسمیت  به  سالگرد  پانزدهمین 
منطقه در  این دو  استقلال  شناختن 
گرجستان با اشاره به امکان ضمیمه 
کردن آنها به خاک روسیه، افزود: 
اگر نگرانی های ما جنبه واقعی پیدا 

کند ما منتظر نخواهیم ماند.
بهانه  به  بارها  گرجستان  مقام های 
این  ارضی  تمامیت  از  حفاظت 
به  متعهد  را  خود  گفته اند  کشور 
امر  تحت  ناتو  ائتلاف  به  پیوستن 

آمریکا می دانند.

مدودف معاون شورای امنیت ملی روسیه:

 روسیه ممکن است مناطق جداشده 
گرجستان را به خاک خود ملحق کند


